
Dz-05.0021.7.2019    

Protokół nr 7/2019 

obrad VII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) 

z dnia 25 kwietnia 2019 r.  w godz. 18.30 - 19.35, 

Kraków, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2 

I. Otwarcie sesji. 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pana 

Maciej Żmuda przywitał obecnych 18 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady VII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 
                                          

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2). 

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1.  Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z VI sesji Rady. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji: budowa budynku usługowo-handlowego z częścią hotelową i garażem 

podziemnym na częściach działek nr 128, 129 obr. 46 Krowodrza wraz z wjazdem 

i infrastrukturą techniczną (w tym przebudowa istniejącej infrastruktury) na częściach 

działek nr 128,129,131 obr. jw. i części działki nr 301 obr. 45 Krowodrza, przy 

ul. Wrocławskiej w Krakowie (projekt Komisji Architektury i Budownictwa).   

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcie Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza za rok 2018 (projekt Komisji Rewizyjnej). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Przewodniczący p. Maciej Żmuda poinformował, że wpłynęły dodatkowe projekty 

uchwał, w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie 

zamieszczone na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy. 

Pisemne wnioski o wprowadzenie projektów uchwał podpisane zostały przez wymaganą 

liczbę członków Rady. 
 

Prowadzący obrady   p. Maciej Żmuda przedstawił poddał pod głosowanie wnioski: 

1. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni (projekt Komisji Ochrony Zieleni) 

- zał. 3. 

Przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

2. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wyboru 

Przewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt 

Komisji Ochrony Zieleni) - zał. 4. 

Przyjęto: za – 17 głosów; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu, w obecności 

18 członków Rady. 



3. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt 

Komisji Ochrony Zieleni) - zał. 5. 

Przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

4. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu 

lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-

10.7123.191.2018.AJ (projekt Grupy Radnych) - zał. 6. 

Przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

 

5. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu 

Obywatelskiego na lata 2019/2020 (projekt Zarządu) - zał. 7.  

Przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

 

6. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2019) (projekt Zarządu) - zał. 8. 

Przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami: 

Przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 
 

Przewodniczący p. Maciej Żmuda stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statut Dzielnicy V 

Krowodrza projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad 

dzisiejszej sesji. 
 

Ad 3. Przyjęcie Protokołu z VI sesji Rady. 

 

Przewodniczący p. Maciej Żmuda poinformował, iż wobec braku uwag do Protokołu 

z VI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, stwierdza jego przyjęcie. 
 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji: budowa budynku usługowo-handlowego z częścią hotelową i garażem 

podziemnym na częściach działek nr 128, 129 obr. 46 Krowodrza wraz z wjazdem 

i infrastrukturą techniczną (w tym przebudowa istniejącej infrastruktury) na częściach 

działek nr 128,129,131 obr. jw. i części działki nr 301 obr. 45 Krowodrza, przy 

ul. Wrocławskiej w Krakowie (projekt Komisji Architektury i Budownictwa).   
 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawił przewodniczący komisji p. Paweł Potoczek.  
 

Na sesję przybył kolejny Radny., obecnych 19 członków Rady. 
 

Głos zabrali:  

p. Marta Tatulińska, p. Paweł Potoczek, p. Edward Traczałowicz, p. Anna Pojałowska, 

p. Marcin Tabisz, p. Łukasz Mańczyk, p. Mateusz Stańczyk,  

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Za projektem głosowało 18 Członków Rady; przeciw 1 osoba; w obecności 18 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr VII/75/2019 w 

sprawie opinii ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: budowa budynku usługowo-

handlowego z częścią hotelową i garażem podziemnym na częściach działek nr 128, 129 obr. 

46 Krowodrza wraz z wjazdem i infrastrukturą techniczną (w tym przebudowa istniejącej 

infrastruktury) na częściach działek nr 128,129,131 obr. jw. i części działki nr 301 obr. 45 

Krowodrza, przy ul. Wrocławskiej w Krakowie - zał. nr 9. 



Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcie Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza za rok 2018 

 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawił przewodniczący komisji p. Mateusz 

Stańczyk. 

Głos zabrali: p. Paweł Potaczek, p. Marta Tatulińska. 

Przewodniczący rady p. Maciej Żmuda przedstawił poprawkę do załącznika uchwały 

dotyczącą sprostowania zapisu opisu realizacji zadania w dziedzinie G/ zadanie 9 oraz 

dodania procentowanego wykonania zadań (zał. nr 10). 

 

Pan Tomasz Friediger złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Przewodniczący rady p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie przedstawiony wniosek, 

który przyjęto za 11 głosów; przeciw – 5 głosów; wstrzymujące – 3 głosy; w obecności 19 

członków Rady.  

 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie poprawkę., która została przyjęta 

jednogłośnie; w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką. 
 

Za projektem głosowało 18 Członków Rady; wstrzymujące – 1 głos; w obecności 19 członków 

Rady. 
 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr VII/76/2019 

przyjęcie Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza za rok 2018 zał. nr 11. 

 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni (projekt Komisji Ochrony Zieleni). 

Sesję opuścił 1 członek Rady. 

 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawiła członek Zarządu – p. Anna Pojałowska. 
 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Za projektem głosowało 18 Członków Rady; w obecności 18 członków Rady. 

 
Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr VII/77/2019 w 

sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni - zał. 

nr 12. 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wyboru Przewodniczącego Komisji 

Ochrony Zieleni Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Komisji Ochrony Zieleni). 

 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawiła członek Zarządu – p. Anna Pojałowska. 
 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Za projektem głosowało 18 Członków Rady; w obecności 18 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr VII/78/2019 w 

sprawie przyjęcia wyboru Przewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni Rady Dzielnicy V 

Krowodrza – zał. nr 13. 



Ad 8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony 

Zieleni Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Komisji Ochrony Zieleni). 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawił przewodnicząca komisji p. Natalia Schmidt-

Polończyk. 
 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

     Za projektem głosowało 18 Członków Rady; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła   Uchwałę nr VII/79/2019 w 

sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Zieleni Rady Dzielnicy V 

Krowodrza – zał. nr 14. 

 

Ad 9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego na 

następny okres zgodnie z pismem znak ML-10.7123.191.2018.AJ (projekt Grupy Radnych). 
 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawił przewodniczący komisji p. Marcin Tabisz, 

informując o odbytej wizji. 

Głos zabrała p. Anna Pojałowska przedstawiła pozytywna opinię sąsiadów. 

 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

     Za projektem głosowało 18 Członków Rady; w obecności 18 członków Rady. 

 
     Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr VII/80/2019 

w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem 

znak ML-10.7123.191.2018.AJ- zał. nr 15. 

 

Ad 10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego na 

lata 2019/2020 (projekt Zarządu).  

 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawił przewodniczący komisji p. Łukasz 

Mańczyk. 
 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

     Za projektem głosowało 18 Członków Rady; w obecności 18 członków Rady. 
 

   Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr VII/81/2019 

w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego na lata 2019/2020 – zał. nr 16. 

 

Ad 11. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2019 (projekt Zarządu). 
 

Projekt uchwały w imieniu komisji, przedstawił przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda.  
 

Głos zabrali: p. Agnieszka Wantuch, p. Marzena Kopeć, p. Mariusz Bembenek, p. Edward 

Tarczałowicz, p. M. Żmuda, p. Natalia Schmidt – Polończyk, p. Marta Tatulińska, która 

omówiła listę proponowanych remontów dróg i chodników.  
 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

     Za projektem głosowało 18 Członków Rady; w obecności 18 członków Rady. 

 



      Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr VII/82/2019 

w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2019 – zał. nr 17. 

 

Ad 12. Sprawy bieżące. 

1. P. Marzena Kopeć nawiązała do oznakowania parkingu związanego z remontem 

ul. Królewskiej – od strony ul. Reymana, parking nadal zamknięty. Odpowiedzi udzielił 

p. Maciej Żmuda.  

2. P. Agnieszka Wantuch – poinformowała, że wjazd na parking od ul. 3-Maja. Nawiązała 

do sprawy budowy przy ul. Buszka. Prośba od mieszkańców, aby zablokować od jednej 

strony wjazd na ul. Buszka – zamontować słupki. Głos zabrali: Daniel Wiśniowski, 

p. Marta Tatulińska, p. Paweł Potoczek  

3.  P. Łukasz Mańczyk poinformował, że mieszkańcy zwrócili się do Zarządu Zieleni 

Miejskiej o budowę parku, komisja uda się na wizję. Ponadto komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego przygotowuje mapkę organizacji pozarządowych, przekazał prośbę o 

przekazanie informacji odnośnie takich organizacji. Głos zabrali: p. M. Tatulińska, p. 

Lech Mikulski. Poinformował, o spotkaniu konsultacyjnym BO w dniu 9 maja br.  

4. P. Maciej Żmuda zdał relacje ze spotkania ws. przebudowy skrzyżowania przy 

Pl. Inwalidów ok. 50m kw., które trwać będzie 3 miesiące. Podjęte zostaną interwencje 

w tej sprawie. Poinformował, że opóźniają się prace związane z remontem 

ul. Karmelickiej, mimo obietnic brak w planach remontu ul. Kazimierza Wielkiego. Głos 

zabrał p. Paweł Potoczek – plany budowy nitki MPEC w ul. Łobzowskiej i Karmelickiej.  

5. P. Lech Mikulski wyraził swoje zdanie nt. organizacji dużych imprez organizowanych 

przez urząd, które paraliżują całkowicie ruch w centrum miasta. Głos zabrał P. Maciej 

Żmuda, p. Agnieszka Wantuch. 

6. P. Marta Tatulińska poinformowała o spotkaniu konsultacyjnym w sprawie zmiany 

Strefy Płatnego Parkowania, zmiana uchwały RMK planowana jest w maju, konieczne 

jest podjęcie uchwały przez Radę Dzielnicy. Przekazała szczegóły związane ze zmianą 

strefy (ABC), Dzielnica V będzie w strefie C i opłata wynosić będzie 5 zł za godzinę. 

Opracowywane są zasady dla mieszkańców strefy. Głos zabrał p. Stanisław Wilk, 

p. Maciej Żmuda. 

7. P. Anna Pojałowska nawiązała do sprawy przebudowy ul. Królewskiej oraz przystanków 

komunikacji zastępczej.  

8. P. Marta Tatulińska – odniosła się do pytań z Komisji Infrastruktury m.in. remont ul. 

Skarbińskiego.  

9. P. Maciej Żmuda poinformował, w odpowiedzi na pytania, że na ul. Królewskiej brakuje 

jeszcze ostatniej warstwy, przejścia przy przystankach będą wyniesione. Głos zabrali: 

p. Tomasz Friediger, p. Marta Tatulińska przekazując informacje o braku pieniędzy 

miasta na naprawę dróg zdewastowanych przez uciążliwości remontu ulicy oraz braku 

wystarczających środków Rady na zaspokojenie potrzeb przyjętych w uchwałę Rady, 

p. Paweł Potoczek. 

 

Ad. 13. Oświadczenia. Komunikaty. 

1. Przewodniczący p. Maciej Żmuda poinformował o terminie kolejnej sesji planowanej 

na 30 maja br. 

2. Pani Marta Tatulińska zwróciła się z komunikatem odnośnie podjęcia   w dniu 16 maja 

br.  uchwały Rady w sprawie Strefy Płatnego Parkowania. Udzieliła odpowiedzi na 

pytania Radnych p. Pawła Potoczka, p. Stanisława Wilka dotyczące zmiany w SPP. 

Głos zabrał p. Maciej Żmuda, informując, że sesja 30 maja jest nieodzowna z uwagi na 

planowanie przyjęcie listy wstępnej zadań na 2020 r., jeśli zajdzie konieczność zostanie 



zwołana sesja w dniu 16.05.2019r. poświęcona przyjęcie uchwały w sprawie Strefy 

Płatnego Parkowania.  

 

 

Ad 14. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący VIII sesję Rady Dzielnicy V 

Krowodrza zamknął obrady o godz. 19.35. 
 

 

        Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy V Krowodrza 
 

       Maciej Żmuda 
Protokołowała:  

Małgorzata Ambrozik 


